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Sosyal tesislerdeki kulüp binasýnda önemli açýklamalarda bulunan Baþkan Süleyman Kavasoðlu þunlarý söyledi.


Sezona
Sait hoca�nýn raporu doðrultusunda 18 futbolcuyla anlaþarak
baþladýklarýný, Sait hoca nýn istediði sadece 1 futbolcuyla
anlaþamadýklarýný, ilk 6 hafta sonu itibariyle kendi isteðiyle takýmý
býrakýp gittiðini, giderken de kulüpten bir alacaðý olmadýðý gibi,
kulübümüzün kendisinden mali açýdan alacaklarý olduðunu söyledi. Daha
sonra Sait hoca�nýn gitmesiyle Alptuð Urgancý ile anlaþtýklarýný,
ilerleyen haftalarda takýmýmýza bu dokunun tutmadýðýný ve kendisiyle
medeni bir þekilde karþýlýklý anlaþarak söleþmesini fesh ettiklerini
söyledi. Alptuð Urgancý�nýn gönderilmesinden sonra baþarýlý olacaðýna
inandýðýmýz Ýsmail Ertekin�le yola devam etme kararý aldýk dedi. Ýsmail
Hoca�nýn tecrübesi, bilgisi ve disiplinli takým çalýþtýrmasýyla
ilerleyen haftalarda ve ikinci devre alacaklarý sonuçlarla bunu
herkesin göreceðini ve buna inandýklarýný söyledi. Son 8 haftada alýnan
baþarýsýz sonuçlarýn kendilerini çok üzdüðünü, Karagümrük maçýnýn
gecesi sabaha kadar gözüne uyku girmediðini belirten Kavasoðlu takýmý
sabah 5�te tesislerde karþýladýðýný ve futbolculara o gün gerekli
uyarýlarý yaptýklarýný söyledi.  Son alýnan
Karagümrük maçýndaki maðlubiyet sonrasý devre arasý çalýþmalarýna
þimdiden baþladýklarýný söyleyen Baþkan Kavasoðlu, sezon baþýnda
anlaþtýðýmýz bazý futbolcular arasýnda doku uyuþmazlýðý olan bize
faydalý olamayan futbolcular olduðunu gördüklerini, ihtiyaçlarý
doðrultusunda bazý mevkiilere yeni takviyeler yapacaklarýný bunlarla
ilgili de devre arasý çalýþmalarýna baþladýklarýný belirtti.  


Ýnegöl
maçý ile ilgili açýklamalarda bulunan Baþkan Kavasoðlu, orda
oynadýðýmýz maçta Ýnegöl yönetimi ve seyircisinden beklemedikleri bir
tutum ve davranýþ gördüklerini, yönetim olarak kendilerine iyi
davranýlmadýðý gibi taraftarýmýzýn da taþlandýðýný herkes görmüþtür
dedi. Bu tutumun nedenini anlayamadýklarýný sýrf  Eskiþehir-
Ýnegöl maçýnda Bozüyüklüler Eskiþehirspor�u destekledi diye böyle bir
þeyle karþýlaþmalarýný hak etmediklerini belirtti. Bozüyük halkýnýn
uzun yýllardýr Eskiþehirspor�u desteklediðini bu iki takýmýn
karþýlaþmasýnda Eskiþehir tutmuþ olmalarýnýn da gayet normal bir þey
olduðunu, buna karþýlýk bize yapýlan davranýþý kabul etmediklerini
söyledi. Ama kendilerinin bu maçta onlarý centilmence
karþýlayacaklarýný, ilçe güvenlik kurulunda da gerekli önlemlerin
alýnmasý için toplantý yapýldýðýný, taraftarýmýzýnda en ufak bir þey de
külübümüzün ceza alacaðýný unutmayarak ve kulübe zarar verecek
davranýþlardan sakýnarak, bu sezon Ýnegöl�e bir maça daha gideceklerini
hatýrlayarak kulübümümüze zarar verecek tutum ve davranýþlardan
kaçýnmalarý gerektiðini, en ufak olayda federasyondan aðýr para
cezalarýný geldiðini söyledi. 


Kulübün
mali açýdan bir çok 2.lig kulübüne göre iyi durumda olduðunu, Belediye
Baþkanýmýzýn desteklerini her zaman gördüklerini ancak Bozüyükspor�un
saðlam bir yapýya kavuþmasý için sabit gelirlere ve iyi bir kulüp
yapýsýna kavuþmasý için çalýþtýklarýný belirterek yapýlmakta olan yeni
binamýzýn 1.katýný lokal olarak kiralayarak Bozüyükspor�a sabit bir
gelir saðlamayý amaçladýklarýný, diðer katlarýnda Belediye Baþkanýmýzla
yapacaðýmýz plan çerçevesinde Bozüyükspor için en verimli þekilde
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kullanmak istediklerini söyledi.


Daha
sonra Basýn Sözcüsü ve Genel Kaptan Yalýn Zeybek açýklamalarda bulundu.
Son haftalarda alýnan kötü sonuçlarýn kimsenin umudunu kýrmamasý
gerektiðini bu takýma inandýklarýný ilerleyen haftalarda baþarýlý
sonuçlar alacaklarýný söyledi. Mesailerinin çoðunu Bozüyükspor için
harcadýklarýný belirten Yalýn Zeybek, Baþkanýmýz Süleyman Kavasoðlu�nun
yöneticilik tecrübelerinden faydalanarak kendisiyle beraber Belediye
Baþkanýmýzýn destekleriyle Bozüyükspor�u daha iyi yerlere gelmesi ve
saðlam bir yapýya kavuþmasý için çalýþtýklarýný,  taraftarlarýn
kendilerini desteklemeye devam etmelerini istedi. Bozüyükspor�un
geleceðinin alt yapýda olduðunu ve altyapýya önem verdiklerini, alt
yapýda hocasýndan malzemecisine kadar 6 kiþilik kadroyla çalýþtýklarýný
bunun da bizim altyapýya verdiðimiz önemi göstermektedir dedi.
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